
دستگیریزورگیرانمسافرکشنما
رئی��س کلانتری ۱۳۵ آزادی از دس��تگیری ۳ زورگیر 
مسافرکش نما خبر داد و گفت: سارقان به ۲۰ فقره زورگیری 
تحت پوشش مسافرکشی اعتراف کردند. به گزارش ایسنا 
س��رهنگ پیمان احمدی گفت: با شکایت های طرح شده 
از س��وی تعدادی از شهروندان با موضوع زورگیری توسط 
۳ سارق مسافرکش نما در محدوده میدان آزادی، تیمی از 
ماموران کلانتری ۱۳۵ آزادی تحقیقات خود را آغار کردند. 
وی افزود: شب گذشته )شنبه( یکی از گشت های انتظامی 
این کلانتری خودروی متهمان را شناس��ایی کرد و برای 
توقیف خودرو وارد عمل ش��د و در یک عملیات تعقیب و 
گریز، مسیر فرار آنان را در تقاطع بزرگراه شهید لشکری با 
خیابان شیشه مینا مسدود و راننده و ۲ سرنشین خودرو را 
بازداشت کرد. وی افزود: با انتقال متهمان به کلانتری، هر ۳ 
متهم به ۲۰ فقره زورگیری از مسافران معترف شدند و اظهار 
کردند پس از شناسایی، مسافران را سوار بر خودرو می کردند، 
در میان مسیر ناگهان با سلاح سرد آنان را می ترساندند و 
پس از خارج شدن از مسیر، اموال شان را از آنها می گرفتند. 

سوختگی۳دانشآموزو۳معلم
درمدرسهکانکسی

رئیس بیمارستان سوانح سوختگی آیت الله طالقانی 
اهواز با بیان اینکه در حادثه مدرسه کانکسی سردشت 
دزفول 6 نفر دچار سوختگی شدند، گفت: از این تعداد ۳ 
نفر معلم و ۳ نفر دانش آموز هستند که یکی از دانش آموزان 
دچار س��وختگی ۸۵ درصدی و دیگری ۵۷ درصدی و 
یک معلم نیز دچار س��وختگی ۳۷ درصدی شده است. 
دکتر پیمان نجاتی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: در 
روزهای اول یکی از معلمان با رضایت شخصی به یکی 
از بیمارستان های اصفهان اعزام شد و در حال حاضر ۵ 
نفر در بیمارستان طالقانی اهواز بستری هستند. وی با 
بی��ان اینکه در حال حاضر ۳ دانش آم��وز و ۲ معلم در 
بیمارس��تان طالقانی اهواز بستری هستند، افزود: از این 
تعداد ۲ دانش آم��وز و یک معلم در بخش مراقبت های 
ویژه هس��تند و یک معلم و یک دانش آموز دیگر نیز در 
بخش س��وختگی مردان هستند و حال عمومی خوبی 
دارند. هفته گذش��ته یک مدرس��ه کانکسی در منطقه 
چشمه شیرین بخش سردشت دزفول دچار آتش سوزی 
ش��د. دلایل آتش سوزی این مدرسه کانکسی در دست 
بررسی است اما براساس اخبار منتشر شده و همچنین 
اعلام وزارت آموزش و پرورش، دلیل آتش سوزی برخورد 

صاعقه با کانکس عنوان شده است. 

افزایش۴تا۱۲درجهایدمایهوا
مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان هواشناسی 
از افزایش ۴ تا ۱۲ درجه ای دمای هوا در بیش��تر مناطق 
کش��ور خبر داد و گفت طی روز پنجش��نبه )۹ بهمن( 
سامانه بارشی جدید وارد کشور می شود. صادق ضیاییان 
در گفت و گو با ایس��نا اظهار کرد: طی روز های آینده در 
شهرهای صنعتی و کلانشهرها با توجه به سکون نسبی 
جو، پتانسیل افزایش آلاینده های جوی و کاهش کیفیت 
هوا وجود دارد. وی با بیان اینکه از روز پنجشنبه )۹ بهمن( 
سامانه بارشی از شمال غرب وارد کشور می شود، گفت: 
این سامانه طی روز پنجشنبه بخش هایی از شمال غرب و 
غرب کشور را تحت تاثیر قرار می دهد، همچنین طی روز 
جمعه )۱۰ بهمن( سامانه بارشی در شمال غرب و غرب 
سواحل دریای خزر، دامنه های جنوبی البرز، دامنه های 
زاگرس مرکزی و جنوبی و طی روز شنبه )۱۱ بهمن( در 
سواحل دریای خزر و شمال شرق کشور فعال خواهد بود. 
وی ادامه داد: پیامد ورود این سامانه بارشی نیز بارش باران 
و برف و وزش باد شدید در مناطق مختلف کشور است. 

کاهش۵۰درصدیتردددرجادهها
رئی��س پلیس راهور ناج��ا با بیان اینک��ه در ناوگان 
حمل و نقل عمومی برون شهری ۹۵ درصد پروتکل های 
بهداشتی رعایت شده است، گفت: در بحث تردد شبانه 
نیز ۸۳ درصد مردم، پروتکل ها را رعایت کردند. س��ردار 
سیدکمال هادیانفر در همایش ویدئو  کنفرانسی با حضور 
روس��ای پلیس راه و راهور سراسر کشور  گفت: در رابطه 
با اعمال جریم��ه، ۹۴ درصد خودروهایی که در مناطق 
قرم��ز و ۵۱ درصد از خودرو هایی که در مناطق نارنجی 
تردد داشتند اعمال قانون و جریمه شدند. ۵۲ درصد از 
خودرو هایی که به طرح محدودیت  تردد شبانه بی اعتنا بوده 
و تردد داش��تند نیز جریمه شدند. وی گفت: در مجموع 
۳ مرحله اقدامات پلیس راهور ۵۰ درصد کاهش تردد را 
شاهد بودیم. سردار هادیانفر با اشاره به تغییر الگوی سفر 
مردم گفت: از هم اکنون نگران سفر های نوروزی هستیم؛ 
هر شهری که نارنجی و زرد اعلام می شود متاسفانه حجم 

سفر به آن شهر افزایش پیدا می کند. 

خطرافزایشابتلایکودکانبهکرونا
بابازگشاییمدارس

فوق تخصص عفونی بیمارستان مفید با تاکید بر اینکه 
افزایش ش��یوع اپیدمی کرونا با افزایش درگیری، بستری 
و حتی مرگ و میر کودکان ارتباط مس��تقیم دارد، نسبت 
به بازگش��ایی زودهنگام مدارس و رها سازی پروتکل ها و 
محدودیت های کرونایی هشدار داد. سیدعلیرضا فهیم زاد 
در گفت وگو با ایسنا، با تاکید بر اینکه عدم ابتلای کودکان 
به »کووید-۱۹« تصور غلطی بود که در ابتدای اپیدمی شایع 
شد، عنوان کرد: در ابتدای اپیدمی اغلب اطفال با بیماری های 
زمینه ای و نقص ایمنی بستری می شدند ولی در موج های 
دوم و سوم به دنبال افزایش ابتلای کودکان، شاهد بستری 
اطفال سالم هم بودیم. وی با بیان اینکه در موج های دوم و 
سوم شاهد یک نوع سندروم در بین اطفال مبتلا به کرونا 
بودیم، توضیح داد: سندروم التهابی چندسیستمی یا سندروم 
میس به دنبال واکنش نسبت به »کووید-۱۹« در بدن برخی 
اطفال ایجاد می شود؛ در ابتدا این سندروم ناشناخته منجر 
به بروز مرگ و میر در بین کودکان می شد ولی خوشبختانه با 
شناسایی این بیماری، بررسی علل بروز آن، درایت پزشکان 
و مداخ��لات درمانی صورت گرفته، کودکان مبتلا به این 
سندروم درمان می شوند. دکتر فهیم زاد اظهار کرد: بازگشایی 
مدارس و حضور در کلاس ها با تصور اینکه کودکان درگیر 

»کووید-۱۹« نمی شوند تصور نادرستی است. 

اخبار

اجتماعی

گروهاجتماعی: طبق مصوبه روز گذش��ته کمیسیون تلفیق، 
سال آینده حداقل حقوق سربازان با جهشی بی سابقه به یک 
میلی��ون و ۸۰۰ هزار تومان افزایش خواهد یافت و در صورت 
تصویب نهایی، تحولی بزرگ را در منابع انسانی نیروهای مسلح 

شاهد خواهیم بود. 
به گزارش »وطن  امروز«، حقوق ناچیز سربازی همواره مورد 
انتقاد بوده و کارشناس��ان معتقدند اگر حقوق سربازان وظیفه 
بر اساس یک مبنای قابل قبول در نظر گرفته شود، آنگاه هم 
نیروهای وظیفه نس��بت به رفتن به خدمت مقدس س��ربازی 
راغب تر می شوند و تصور به بطالت گذراندن این ۲ سال را دیگر 
نخواهند داش��ت؛ و هم اینکه برخی مشکلات نیروهای مسلح 
درباره نیروهای وظیفه رفع خواهد شد. اکنون با توجه به موضوع 
افزایش حقوق سربازان وظیفه، می توان نسبت به رفع این مساله 
که به طور مستقیم با موضوع امنیت مرتبط است، امیدوار بود. بر 
همین اساس در بررسی لایحه بودجه ۱۴۰۰، کمیسیون تلفیق 
در این باره مصوبه ای گذرانده که می تواند تحولی عظیم در این 

حوزه ایجاد کند. 
نایب رئیس کمیس��یون تلفیق بودجه ۱۴۰۰ از مصوبه این 
کمیسیون در قالب کمیته تبصره ۱۴ برای تعیین حقوق سربازان 
خبر داد و گفت: با این مصوبه، حقوق س��ربازان در سال آینده 
ماهانه یک میلیون و ۸۰۰ هزار تومان خواهد بود. سیدمحسن 
دهنوی، نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به نشست کمیسیون تلفیق بودجه سال ۱۴۰۰ در قالب کمیته 
تبصره ۱۴ گفت: با مصوبه امروز )دیروز( حاضران در این جلسه، 
حقوق سربازان سال آینده ۷۵ درصد حقوق پایور تعیین شد. وی 
ادامه داد: حقوق پایور، کمترین حقوق پایه در نیروهای مسلح 
اس��ت. نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی اظهار 
داشت: بر اساس این مصوبه حداقل حقوق سربازان در سال آینده 
یک میلیون و ۸۰۰ هزار تومان خواهد بود که در موارد مختلف، 
مزایای سربازان از جمله حق مناطق مرزی، حق منطقه بد آب 
و هوا و... نیز به آن افزوده خواهد ش��د. گفتنی اس��ت مصوبات 
کمیسیون تلفیق پس از تصویب در صحن علنی مجلس و تأیید 
شورای نگهبان به قانون تبدیل شده و برای ابلاغ اجرا خواهد شد. 
این اقدام کمیسیون تلفیق در حالی است که امیردریادار دوم 
غلامرضا رحیمی پور، رئیس اداره س��رمایه انسانی سرباز ستاد 
کل نیروهای مسلح هم اعلام کرد از نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی انتظار داریم در لایحه بودجه، افزایش حقوق سربازان را 
لحاظ کرده و حقوق سربازان را افزایش دهند. حقوق کارکنان 
وظیفه طبق قانون خدمت وظیفه عمومی باید پرداخت شود. در 
قانون خدمت وظیفه عمومی در مواد ۴۹ و ۵۰ آمده است حداقل 

حقوق کارکنان وظیفه 6۰ تا ۹۰ درصد حداقل حقوق کارکنان 
پایور هم درجه خودشان است؛ در واقع حداقل حقوق کارکنان 
نظامی را باید برای سربازان مبنای محاسبه قرار داد که متأسفانه 
در سال های گذشته این مورد محقق نشد. در سال های گذشته 
حداکثر توانسته بودیم ۳۰ درصد آن چیزی را که در قانون مبنا 
قرار داده شده بود به سربازان و کارکنان وظیفه پرداخت کنیم.  
وی افزود: میانگینی که ما اعلام کردیم یک میلیون و ۳۰۰ 
هزار تومان است؛ در واقع این میانگین حقوق کارکنان وظیفه 
است و بر این اساس دریافتی کارکنان وظیفه برای مناطق عادی 
ممکن است کمتر از این مبلغ و برای مناطق محروم، عملیاتی، 
مرزی و بد آب  و هوا قطعا بیشتر از این مقدار می شود. با وجود 
اینکه دولت خواهان افزایش حقوق س��ربازها تا یک میلیون و 
۳۰۰ هزار تومان شده بود اما اعضای کمیسیون تلفیق تصمیم 
گرفته اند حداقل حقوق سربازها برای سال آینده به یک میلیون 

و ۸۰۰ هزار تومان افزایش یابد. 
دریادار رحیمی پور درباره حقوق فعلی س��ربازان می گوید: 

کارکن��ان وظیفه در مناطق عادی ۳۴۵ ه��زار تومان دریافت 
می کنند که با کس��ر بیمه دریافتی به حدود ۳۰۰ هزار تومان 
می رسد؛ حداکثر دریافتی نیز بالای یک میلیون تومان است؛ البته 
فوق العاده مأموریت و حق تأهل هم به این مبلغ افزوده می شود. 
البته هزینه سفر هم به سربازان غیربومی تعلق می گیرد. برای 
افرادی که در مناطق عادی خدمت می کنند سالی ۴ بار و برای 
سربازان مناطق محروم سالی 6 بار به تناسب کیلومتر هزینه 
سفر پرداخت می شود که این مبلغ طبق آنچه قانون تصویب 

کرده است پرداخت می شود. 
وی درباره طرح خرید سربازی هم گفت: ستاد کل با هرگونه 
خرید یا جریمه مشمولان غایب مخالف است، چراکه عادلانه 
نیست و از طرفی هم موجب افزایش قیمت ها شده و هم آثار و 
تبعات اجرایش در گذشته منفی بوده است. این عادلانه نیست 
کس��ی که پولدار است سربازی را بخرد و کسی که پول ندارد 
به سربازی برود، بنابراین کارکنان وظیفه غایب منتظر قوانین 
برای خرید و جریمه نباشند و هر چه سریع تر وضعیت خود را 

تعیین تکلیف کنند تا هم دین شان را به کشور ادا کنند و هم هر 
چه زودتر خدمت سربازی را انجام داده و به اشتغال و زندگی 
خود برسند.  دریادار رحیمی همچنین گفت: اگر کسی خیلی 
دلش برای سربازی می سوزد هم اکنون فضا باز است؛ پیگیری 
کنند تا مجلس اعتبار کافی را در اختیار ستاد کل قرار دهد. سرباز 
مطابق قانون باید حداقل 6۰ درصد حقوق پایور را دریافت کند 
تا رضایتمندی اش حاصل شود و به سربازی بیاید. یکی از موانع 
اعزام به خدمت و جاذبه کم سربازی پرداخت حقوق کم بود اما 
حالا که قرار است حقوق به مقدار کافی به سربازان پرداخت شود، 
بنابراین مشمولان وظیفه باید دوره غیبت خود را پایان داده و به 
خدمت سربازی بروند؛ طبق بررسی های ستاد کل، مشکل حقوق 
برای مشمولان جدی بوده و ان شاءالله با تصویب در قانون بودجه 
و افزایش آن این موضوع نیز حل می شود. مصوبه ای ابلاغ شد 
که کارکنان وظیفه حین خدمت از بخشش برخوردار هستند. 
اگر مشمولان عملکرد خوب و سایر مصادیق را داشته باشند، 

فرماندهان می توانند غیبت ۳ و 6 ماهه را ببخشند.

تصمیمکمیسیونتلفیقمجلسبرایافزایش۵برابریحداقلدستمزدکارکنانوظیفه

خبرخوشبرایسربازها
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صدورمجوزتزریقواکسنایرانیکرونابه۱۴داوطلبدیگر
رئیس مرکز اطلاع رسانی ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره( از صدور مجوز تزریق برای ۱۴ داوطلب دیگر واکسن ایرانی کرونای ستاد اجرایی خبر 
داد. حجت نیکی ملکی در توئیترش اعلام کرد پس از بررسی سلامت ۲۱ داوطلبی که واکسن کرونای تولیدشده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت 
امام به آنها تزریق شده است و تایید سلامت داوطلبان، مجوز تزریق برای ۱۴ داوطلب دیگر صادر شد. 

دوشنبه6بهمن۱۳99
شماره۳۱۳۱ وطنامروز

ب��ا آنکه اعلام ش��د کرونای جهش یافته  
انگلیسی فقط قدرت انتقال بالاتری دارد 
اما اینطور نیست چرا که این ویروس هم قدرت سرایت پذیری 

بسیار بالایی دارد و هم مرگبارتر است.
به گزارش »وطن امروز«، وزیر بهداش��ت با اش��اره به جهش 
ویروس کرونا در انگلیس، گفت: امروز اثبات شد که انگلیسی ها 
دروغ گفتند؛ ویروس جهش یافته فقط ۷۰درصد قدرت سرایتش 
بالا نرفته است، چرا که چند شب قبل بعد از مدت ها اعلام کردند 
این ویروس هم بیماری زایی اش بالاتر است و هم مرگ زایی آن. 
این جهش فقط مختص اروپا نیست، بلکه در هر اقلیمی حتی 
اگر تمام راه ها را بر ویروس اروپایی و انگلیس��ی ببنیدیم که کار 
صعبی است می تواند اتفاق بیفتد، چراکه ویروس نه به پاسپورت 
نی��از دارد و ن��ه به ویزا؛ همان طور که ویروس ووهان را در قطب 
جنوب یافتید، ویروس انگلیس��ی هم می تواند در دنیا بچرخد.  
وزیر بهداشت گفت: در روزهای آینده نخستین پارت های واکسن 
وارداتی کرونا را از منابع مطمئن وارد خواهیم کرد. سعید نمکی در 
بازدید از ستاد پلیس راهور گفت: بنده به عنوان یک سرباز کوچک 
نگرانی هایی دارم، نگرانم که با عادی انگاری، این دستاورد را دوباره 
به یک توفان سهمگین بدل کنیم که ممکن است در اداره آن به 
سختی عمل کنیم. اگر این موج جدید خدایی نکرده ما را گرفتار 
کند، عذابی که ایجاد می کند، به مراتب سنگین تر از امواج قبلی 
است. وزیر بهداشت تاکید کرد: این ویروس بسیار پیچیده بوده و 
هر لحظه ممکن است شکل خاصی را از خودش بروز دهد که با 
شکل قبلی و نوع علامت های قبلی کاملا متفاوت باشد و به همین 
دلیل باید بسیار هوشمندانه عمل کنیم. وقتی ویروس جهش یافته 
به چرخش درآید، بسیار خطرناک است. نمکی با اشاره به وضعیت 
ورود واکسن کرونا به کشور، گفت: درباره واکسن این مژده را بدهم 
که ما واکسن را برای تزریق، قبل از رسیدن واکسن تولید خودمان 

تدارک دیدیم و منابع آن را تامین کردیم. ان شاءالله در روزهای 
آینده نخس��تین پارت های واکس��ن وارداتی را از منابع مطمئن 
وارد خواهیم کرد. وی افزود: بر این اس��اس واکسیناسیون را در 
مرحله اول برای گروه های آسیب پذیر آغاز می کنیم. در عین حال 
فرزندان اصیل و دانشمند این سرزمین هم خوشبختانه در ساخت 
واکس��ن ملی مان با تلاش شبانه روزی پیش می روند و در آینده 
نزدیک یکی از مراکز مهم ساخت واکسن بیماری »کووید-۱۹« 
در جهان خواهیم بود. وی در پاسخ به سوالی درباره واکسن های 
وارداتی کرونا هم گفت: ما برای واکسیناسیون کشور بویژه گروه 
پرخطر از قبل برنامه هایی داشتیم و مقام معظم رهبری هم هرگز 
بر اینکه ما واکسیناسیون را با واکسن وارداتی قبل از رسیدن تولید 
داخل انجام دهیم بیانی نکردند، تنها درباره واکسن برخی کشورها 
توصیه هایی فرمودند که قطعا مدنظر خواهد بود. ما پیگیر واردات 
واکس��ن از مبادی مختلف و مطمئن هستیم و واکسن در حال 
ورود به کشور است و کار واکسیناسیون را بر اساس طبقه بندی 

گروه های پرخطر آغاز خواهیم کرد. 
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آمار فوتی های ناشی از کرونا مدتی است بین ۷۰ تا زیر ۱۰۰ 
نفر در یک ش��بانه روز در نوسان است. به گزارش »وطن امروز«، 
سخنگوی وزارت بهداشت دیروز از شناسایی ۵هزار و ۹۴۵ بیمار 
جدید مبتلا به »کووید-۱۹« در کشور طی ۲۴ ساعت خبر داد. 
سیماسادات لاری گفت: از ظهر روز شنبه تا ظهر امروز ۵ بهمن و 
بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی ۵ هزار و ۹۴۵ بیمار جدید 
مبتلا به »کووید-۱۹« در کش��ور شناسایی شدند که ۴۳۷ نفر 
از آنها بستری ش��دند. لاری افزود: متاسفانه در طول این مدت 
۸۹ بیمار »کووید-۱۹« جان خود را از دس��ت دادند و مجموع 
جان باختگان این بیماری به ۵۷ هزار و ۳۸۳ نفر رسید. به گفته 
وی، خوشبختانه تاکنون یک میلیون و ۱6۴ هزار و ۷۹۴ نفر از 

بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند. سخنگوی 
وزارت بهداشت افزود: ۴۰۹۰ نفر از بیماران مبتلا به »کووید-۱۹« 
در بخش  مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت قرار دارند. 
لاری همچنین گفت: بر اساس آخرین تحلیل ها ۱۸ شهرستان 
کشور در وضعیت نارنجی، ۱۵۴ شهرستان در وضعیت زرد و ۲۷6 

شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.
افزایشابتلابهکرونادر۲ردهسنی ■

معاون درمان س��تاد مقابله با کرونا در کلانشهر تهران ضمن 
ابراز نگرانی از بروز موج چهارم کرونا از اواسط بهمن ماه در کشور، 
گفت: اینکه مردم فکر کنند میزان بیماری بسیار کم شده و عملا 
از بین رفته، تصوری واقعا خطرناک اس��ت. دکتر نادر توکلی در 
گفت وگو با ایس��نا، درباره وضعیت بستری و مرگ و میر ناشی از 
کرونا در استان تهران، گفت: در چند روز اخیر با توجه به اینکه 
محدودیت ها برداشته ش��ده است، طبیعتا به نظر می رسد این 
موضوع ممکن است افزایش موارد ابتلا و مراجعه را ایجاد کند. 

معمولا افزایش بار مراجعه و بیماری ۲ هفته بعد از انجام رفتارهای 
پرخطر ایجاد می شود. 

وی با بیان اینکه افزایش آماری را در قسمت سرپایی شاهد 
بوده ایم و برخی بیمارستان ها در بخش سرپایی افزایش مراجعه 
داشته اند، افزود: دیروز هم تعداد فوتی ها در شهر تهران ۱۲ نفر در 
بیمارستان ها بوده است. منتها به نظر می رسد با توجه به چیزی که 
در سطح جامعه می بینیم که مراکز خرید بسیار شلوغ تر شده اند و 
عملا در ساعات عصر و شب ترددها بیشتر شده است و موج سرما 
هم در حال حاضر در شهر تهران افزایش یافته است، بیانگر یکسری 
فاکتورهایی است که ما را نگران بروز موج چهارم بیماری در کشور 
می کند. توکلی با بیان اینکه در شرایط فعلی اینکه مردم فکر کنند 
میزان بیماری بسیار کم شده و بیماری عملا از بین رفته، تصوری 
واقعا خطرناک است، ادامه داد: از طرفی شاهد هستیم طی ۲-۳ 
ماه اخیر، میزان بروز بیماری در کودکان و نوجوانان زیر ۲۰ سال 

هم بیشتر شده است که این هم خطر دیگری است. 

وزیربهداشتباانتقادازپنهانکاریلندن:قدرتسرایتپذیریکرونایانگلیسی
بیشاز7۰درصداستومرگومیربسیاربالاییدارد

دروغانگلیسی
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مراسم۲۲بهمنامسالبارژهموتوروخودروهایشخصیبرگزارمیشود
سخنگویستادملیکروناگفت:امسال۲۲بهمنبهشکلیبرگزارمیشودکهافرادتجمعنداشتهباشندواینمراسمبا
موتوریاخودروهایشخصیبرگزارمیشود.بهگزارشفارس،علیرضارئیسیبااشارهبهمصوباتجدیدستادملیمقابلهبا
کرونا،اظهارکرد:میزانهمهگیریوکشندگیویروسکروناافزایشیافتهاست.تاکنون6۰کشور،ویروسکرونایانگلیسی
راشناساییکردهاند.ویگفت:درحالحاضرهیچشهرقرمزیدرسطحکشورنداریم،درمجموع۱9شهرنارنجی،۱۵7شهر
زردو۲۵6شهرآبیداریم.سخنگویستادملیمقابلهباکرونابااشارهبهاینکهگزارشهاییدربارهعدمرعایتپروتکلهای
بهداشتیطیهفتهگذشتهازشهرهایمختلفبهدستمانرسیدهاست،گفت:دراینرابطهتذکرجدیمیدهمکهکاشان،
اصفهانوتهرانبیشتربایددقتکنندوامیدواریمپروتکلهارابهصورتسختگیرانهرعایتکنند.ویاظهارکرد:باآغازموج
جدیدکرونا،ممکناستدوبارهمشاغلتعطیلشودومحدودیتهاافزایشپیداکند؛دربرخیاستانهاتعدادبیمارانسرپایی
درحالافزایشاستکهنتیجهآنبالارفتنآماربستریومرگومیرخواهدبود.سخنگویستادملیمقابلهباکرونابابیاناینکه
امکانجهشکرونادرداخلکشورمانهموجودداردوهمینموضوعزمینهسازموجچهارمخواهدشد،گفت:نبایدباانتقال
ویروسباعثمرگعزیزانمانشویم،بنابرایناگردستورالعملهایبهداشتیرارعایتنکنیمپیکچهارماتفاقخواهدافتاد.
ویبهتغییرشیوهمرسومهرسالدرمراسم۲۲بهمناشارهکردوگفت:درجلسهاخیرستادملیمقابلهباکروناتصمیمبراین
شدتاراهپیماییبهصورترژهموتوسیکلتیابهصورتحرکتخودروهاباشد.امسالبرخلافسالهایگذشته،راهپیماییو
پیادهروینخواهیمداشتوحرکتمردمباموتوسیکلتوبارژهخودروهابرگزارمیشود،بنابراینامسالدرکلکشوردرسالگرد
انقلاباسلامیسخنرانینخواهیمداشتوتنهاسخنرانیازصداوسیماپخشخواهدشد.اوبااشارهبهاینکهبایدپروتکلها

رابخوبیرعایتکنیمتافاجعهرخندهد،گفت:بایدبشدتوباقدرتپروتکلهارارعایتکردوسادهانگاریانجامنشود.

بهداشت

گروهاجتماعی:سردار محمد حسین حمیدی، رئیس پلیس  
راه��ور تهران دیروز اعلام کرد: مس��تنداتی مبنی بر برخورد 
فیزیکی نماینده با سربازمان داریم که کاملا  کفایت می کند و 
این مستندات را به مرجع قضایی ارسال کردیم. وی افزود: کار 
سرباز ما کاملا درست و قانونی بود و سرباز نباید به خودرویی 

که فاقد مجوز بود اجازه تردد در خط ویژه می داد.
همچنین فرمانده نیروی انتظامی ضمن دفاع از مامور راهور 
ناجا، گفت: در صورت احراز تقصیر نماینده مجلس، موضوع را تا 
احقاق حق سرباز وظیفه شناس پیگیری می کنیم. سردار حسین 
اشتری در حاشیه بازدید از مرکز کنترل ترافیک راهور ناجا، اظهار 
کرد: دستورات ویژه برای حمایت از حقوق سرباز وظیفه راهور ناجا 
صادر شده است و در صورت احراز تقصیر نماینده مجلس، نیروی 

انتظامی با قاطعیت پیگیر این موضوع خواهد بود. 
وی ب��ا تاکید بر اینکه جانانه از حق��وق کارکنان خود دفاع 
خواهیم کرد و هیچ گونه گذشتی نداریم، گفت: سربازان وظیفه 
را چون فرزندان خود می دانم و قطعا در صیانت از ش��خصیت، 
کرامت و حق و حقوق ش��ان لحظه ای درنگ نمی کنم. فرمانده 
نیروی انتظامی یادآور شد: معاون حقوقی و امور مجلس ناجا و 
همچنین بازرسی کل نیروی انتظامی به این مساله ورود کرده اند 

و موضوع در دست بررسی است. 

همچنین س��یدمحمد موحد، نایب رئیس اول کمیس��یون 
قضایی مجلس شورای اس��لامی در گفت وگو با »وطن امروز« 
درباره چگونگی برخورد با نماینده مجلسی که گفته شده است 
به صورت سرباز راهور ناجا سیلی  زده است، گفت: بنده اکنون 
در حوزه انتخابیه خود هستم و از ابعاد و صحت و سقم این قضیه 
بدرستی اطلاع ندارم جز اینکه در رسانه ها متوجه شده ام اما آنچه 
مس��لم است اینکه هر نماینده ای باید شأن و شخصیت خود را 
بخوبی حفظ کند، چرا که وی نماینده یک شهر و منطقه است و 

در صورت بروز تخلفی محرز و مشخص از سوی وی، بی شک طبق 
مقررات قانونی با او برخورد می شود.  نایب رئیس اول کمیسیون 
قضایی مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: در این کمیسیون 
مجموعه ای از نمایندگان وجود دارند و کار بررسی و نظارت بر 
رفتار نمایندگان پیگیری می شود و در صورت شکایات یا بروز 
مشکلاتی، رفتار و عملکرد آنها مورد بررسی دقیق قرار می گیرد و 

چنانچه شکایتی علیه نماینده ای شود پیگیری می شود.
عنابستانی:نزدم! ■

با وجود اظهارات پلیس راهور ناجا، علی اصغر عنابستانی 
نماینده سبزوار تاکید دارد که بر صورت سرباز ناجا سیلی نزده 
اس��ت. وی دیروز گفت: س��خنان پلیس راهور ناجا را شدیدا 

تکذیب می کنم و به زودی بیانیه می دهم.
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